

TOUR CODE: SFN12B

### **Tour Hightlights**

**MEAL PLAN** 

9 BREAKFAST, 2 LUNCH, 8 DINNER

#### **SPECIAL MEALS**

CRUISE BUFFET, NORWEGIAN SALMON, SWEDISH MEATBALLS, PORK KNUCKLE WITH BEER, CHINESE MEAL

4 

HOTEL THROUGHOUT

OVERNIGHT CRUISE

#### **ENTRANCES INCLUDED:**

SALMON FARM, FLOIBANEN FUNICULAR, OSLO INDOOR SNOW ARENA\*, STOCKHOLM CITY HALL, HILL OF CROSSES, RIGA BLACK MAGIC CAFE, SOGNEFJORD SCENIC CRUISE



### Day 1 SINGAPORE X COPENHAGEN

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the capital of Denmark - Copenhagen.

### Day 2 COPENHAGEN (PORK RIBS D)

Embark on a sightseeing tour to **Amalienbborg** which King's winter residence also famous with the changing of the guards. Then, view the iconic **Little Mermaid** sculpture by Edvard Eriksen established since 1913 and inspired by the fairy tale of Hans Christian Andersen. Bypass the magnificent **Gefion Fountain** and drive around the beautiful waterfront of **Nyhavn**, one of most famous entertainment streets in Copenhagen. Spend the rest of the afternoon at leisure in the shopping precincts of **Stroget** and the **City Hall Square**. This evening, check into our hotel in Copenhagen.

# Day 3 COPENHAGEN - OVERNIGHT CRUISE - OSLO (B/BUFFET D)

After breakfast, head to Hillerod to explore Frederiksborg Castle (outlook), the largest and most impressive Renaissance structure in northern Europe, dating back to the 16th century. Immerse yourself in the Castle Garden, characterized by its strict symmetrical design featuring terraces, cascades, sculpted trees, and royal monograms. If time allows, you might want to consider visiting the Home of Carlsberg, an engaging attraction situated in the heart of J.C. Jacobsen's original brewery. In the late afternoon, make your way to Copenhagen Pier to embark on an overnight cruise to Oslo, where you can indulge in a lavish Scandinavian seafood buffet dinner served on board.

## Day 4 OSLO - GEILO (B/HOTEL D)

Upon your arrival in Norway's capital, Oslo, immerse yourself in the **Sculpture Park**, featuring 212 life-sized sculptures crafted by Gustav Vigeland, who dedicated his career to this remarkable project. Continue the tour with a photo opportunity at **City Hall** and **The Royal Palace**, then proceed to the **Holmenkollen Ski Jump Area**. In the afternoon, enjoy a scenic journey through the beautiful Hallingdal Valley as you make your way to Geilo for dinner and overnight stay.



# Day 5 GEILO - BERGEN - VOSS (B/SALMON D)

This morning, travel across the Hardangervidda Plateau to western Norway, to see the most beautiful and classical Norwegian fjords. Visit a family-owned Salmon Farm to learn more about the Norwegian aquaculture Industry. Continue our drive to Bergen and upon arrival, immerse ni the bustling crowds at the Fish Market, continue to UNESCO World Cultural Heritage old wharf site of Bryggan and proceed to have funicular ride to Mount Floien (320m above sea level) for a panoramic view of Bergen at nightfall.

# Day 6 voss - OSLO (B/HOTEL D)

Today, you may join an optional to board the breathtaking Flam Railway, which rises from sea level to 3,000 feet, offering stunning views of majestic mountains and cascading waterfalls. After disembarking, you'll transfer to Sognefjord, Norway's longest and deepest fjord. We will set sail on a picturesque cruise, taking in the beautiful sights before we disembark and drive to Hemsedal, with a guick photo stop at the renowned Borgund Stave Church. Finally, we'll return to our hotel in Oslo, home to the world's most impressive indoor arena for snow activities.

# Day 7 OSLO - OREBRO - STOCKHOLM (B/LOCAL L/MEATBALLS D)

After breakfast, we will cross the border into Sweden. Our first stop will be Örebro, which translates to "bridge over the gravel banks," a city established as early as the 13th century. Here, we will explore Örebro Castle (outlook), a historic site that has stood for over seven hundred years, and is still home to the current governor today. We will then continue our journey to Sweden's capital, Stockholm, where we will spend the night. Don't miss the chance to indulge in the local specialty - Swedish meatballs.

# Day 8 STOCKHOM - OVERNIGHT CRUISE - TALINN (B/BUFFET D)

Set off on a sightseeing adventure that begins at City Hall, the esteemed location of the Nobel Prize banquets. Next, enjoy a leisurely walk through the charming Gamla Stan (Old Town), which dates back to the 16th to 18th centuries, and then pass by The Royal Palace. In the afternoon, you may want to join an optional excursion to The Vasa Museum in Stockholm, where you'll discover the stories of the courageous seafarers and raids from the Viking Age, as well as the lives of the women, children, and men who lived on the farms. Afterward, head to the pier for an overnight cruise to Tallinn.

# Day 9 TALLINN - RIGA (B/PORK KNUCKLE & BEER L)

This morning, embark on a journey to the Estonian capital, Tallinn. Begin tour at Toompea Hill, which provides breathtaking views of the city and is home to the famous Alexander Nevsky Cathedral. This Russian Orthodox cathedral is renowned for its intricate domes and stunning mosaics. Take a short walk to the Kohtuotsa Viewing Platform, where you can admire panoramic vistas of the city's red-tiled roofs, church spires, and the Baltic Sea. Wander through Tallinn's Old Town, a UNESCO World Heritage site, featuring charming medieval architecture and rich history. Finally, indulge in the local cuisine by savoring pork knuckle paired with beer. Next, transfer to Riga for our overnight stav.

# Day 10 RIGA - SIAULIAI - RIGA (B/LOCAL L)

This morning, head to Riga Central Market, one of the largest marketplaces in Eastern Europe and a top destination in Riga. Next. cross the border into Lithuania to visit the Hill of Crosses. This hill is adorned with an astonishing number of crosses, which have accumulated over the years into the tens of thousands, serving as a powerful symbol of faith. After lunch, return to Riga and enjoy a walking tour of the old town, which is listed as a UNESCO World Heritage site. Explore two of the city's most impressive landmarks: the Dome Church and St. Peter's Church. From the observation deck of the 72-meter-high tower, you can enjoy a breathtaking panorama of Riga (entry at your own expense). Make sure to stop for a photo at Riga's top attraction, The House of the Blackheads. Finally, visit the Black Magic Cafe, which is linked to the ancient tale of the origin of "Riga Black Balsam" and its creator, the alchemist and pharmacist Abraham Kunce.

# Day 11 RIGA 🛪 SINGAPORE (B)

After breakfast, spend the free at leisure till departure transfer to airport for your flight back to Singapore.

## Day 12 SINGAPORE

Arrival in Singapore and we hope you have enjoyed your vacation with Hong Thai Travel. We look forward to seeing you again for your next tour

#### Remarks

- \* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. 
  \* During major events, accommodation may not be in the city mentioned. 
  \* Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. 
  \* If the Old King's Summer Residence Hotel is fully booked or any unforeseen circumstances arise, it will be replaced by a 4-star hotel. 
  \* No replacement if Oslo Indoor Snow Arena is closed due to a major event or any necessary maintenance.

OCT 24 DAW



# Day 1 新加坡 🛪 哥本哈根

集于新加坡樟宜机场,乘搭豪华客机飞往丹麦首都-哥本哈 根,展开多姿多彩的北欧之旅。

# Dav 2哥本哈根(猪肋排晚餐)

游览**阿美琳堡宫**,这里是国王的冬季住所,也因皇家卫队的换 岗仪式而闻名。接着,参观由埃德瓦尔德·埃里克森于1913年 建立的标志性"**小美人鱼"雕像**,灵感来源于汉斯·克里斯蒂安· 安徒生的童话故事。经过宏伟的**格菲昂喷泉**,并沿着美丽的新 港,这是哥本哈根最著名的娱乐街之一。下午时间可在**斯楚尔 街**和**市政厅广场**购物区自由活动。今晚,我们将入住哥本哈根 酒店。

### Day 3哥本哈根 - 邮轮 - 奥斯陆 (早/自助晩餐)

早餐后,前往参观**腓特烈堡城堡**(外观),这是北欧最大、最 令人印象深刻的文艺复兴建筑,建于16世纪。沉浸在严格对 称设计的**城堡花园**中,这里有露台、瀑布、修剪整齐的树木和 皇家字母组合。如果时间允许,您还可以考虑参观卡尔斯伯格 之家,这是一处位于J.C.雅各布森原酿酒厂中心的精彩景点。 下午,前往哥本哈根码头,登上前往奥斯陆的夜间邮轮,在船 上享用丰盛的斯堪的纳维亚海鲜自助晚餐。

# Dav 4 與斯陆 · 盖罗 (早/酒店晚餐)

抵达挪威首都**奥斯陆**,参观在雕塑公园,这里展出了由古斯塔 夫·维根兰德创作的212座真人大小的雕塑,他将自己的职业生 涯献给了这一杰出项目。继续游览并在**市政厅**和**皇宫**拍照留 念,然后前往**霍尔门科伦滑雪跳台**目睹现有先进的冬季运动设 备。午时, 沿着景色优美的Hallingdal滑雪度假村于盖罗入住

### Dav 5 盖罗 - 步尔根 - 沃斯 (早/三文鱼晚餐)

今早,穿越哈当厄维达高原前往挪威西部,欣赏美丽和经典的 挪威峡湾。途中参观一家家族经营的**三文鱼养殖场**,可以了解 更多关于挪威水产养殖业的信息。继续驱车前往**卑尔根**,抵达 后,游览当地**鱼市场**,随后前往联合国教科文组织世界文化遗 产的布吕根老码头,继续乘坐缆车前往弗洛伊恩山(海拔320 米),在黄昏时分俯瞰卑尔根的全景。

## Day 6沃斯 - 奥斯陆 (早/酒店晚餐)

今天,可以选择自费乘坐令人叹为观止的弗拉姆铁路,铁路从 海平面升至3000英尺,沿途可欣赏到雄伟的山脉和倾泻而下 的瀑布。下车后,转乘游船前往松恩峡湾,这是挪威最长且最 深的峡湾。乘坐风景如画的**游船**,欣赏美丽的景色,随后下船 并驱车前往著名的**博伦德木教堂**稍作停留拍照。最后,我们将 返回奥斯陆的酒店,那里有世界上最令人印象深刻的室内雪上 活动场馆\*。

### Dav 7 奥斯陆 - 厄勒布鲁 - 斯德哥尔 摩(早/午餐/瑞典肉丸晚餐)

早餐后,我们将跨越边境进入瑞典。我们的第一站将是厄勒布 鲁,意为"砾石堤上的桥",这座城市早在13世纪就已建立。在 这里,我们将参观已有七百多年历史的**厄勒布鲁城堡**(外 观), 今天仍是现任总督的官邸。之后, 我们将继续前往瑞典 首都**斯德哥尔摩**,并过夜。不容错过品尝当地特色菜——**瑞典 肉丸**的机会。

### Dav 8斯德哥尔摩 - 邮轮 - 塔林 (早/自助晩餐)

开启今天观光路线,首先参观**市政厅**,这里是诺贝尔奖宴会 的举办地。接着,悠闲漫步于迷人的老城(Gamla Stan),这 里可追溯到16至18世纪,随后途经**皇宫**。下午,自费前往斯 德哥尔摩的瓦萨博物馆(Vasa Museum),在那里探索勇敢的 航海者和维京时代的袭击故事,了解当时农场上妇女、儿童 的生活。之后,前往码头,乘坐过夜游轮前往**塔林**。

### Dav 9增林 - 里加 (早/猪肘与啤酒午餐)

今早,前往爱沙尼亚首都**塔林**。游览从**图姆佩亚山**开始,这里 可以俯瞰全城,享受绝美的城市景观,同时也是著名的**亚历山 大·涅夫斯基大教堂**的所在地。这座俄罗斯东正教大教堂以其 精美的圆顶和华丽的马赛克而闻名。步行至科赫图欧察观景 台,从这里可以欣赏到城市红色屋顶、教堂尖塔和波罗的海的 全景。漫步于**塔林老城**,是联合国教科文组织世界遗产地,拥 有迷人的中世纪建筑和丰富的历史。最后,品尝当地美食,享 用啤酒搭配猪肘的美味佳肴。接着,送往**里加**入住过夜酒店。

## Dav10里加 - 希奥利艾 - 里加 (早餐/午餐)

今早,前往**里加中央市场**,这是东欧最大的市场之一,也是里 加最热门目的地。接下来,跨越边境前往**立陶宛**参观十字架 山。这山上矗立着数以万计的十字架,随着时间的推移逐渐累 积,成为信仰的强大象征。午餐后,返回里加。享受老城区的 徒步游览,该城区也同时被列为联合国教科文组织世界遗产。 探索城市中最具代表性的两大地标: 里加大教堂和圣彼得教 **堂**。从72米高的塔楼观景台(自理),可以欣赏到里加的壮丽 全景。别忘了在里加的热门景点"**黑头宫**"停留拍照。最后,参 观**黑魔法咖啡馆**,这里与"里加黑药酒"的起源故事以及其创始 人、炼金术士兼药剂师亚伯拉罕·昆策的传奇息息相关。

# Day11里加 🛪 新加坡(早餐)

早餐后,自由活动,然后前往机场乘机返回新加坡。

# Day12新加坡

抵达新加坡,希望您与康泰旅行社共享美好回忆,身心康泰。

注: \*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 \*重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。 \*行程顺序如有更改,恕不预先告知。 \*中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。 \*如果旧国王的夏宫酒店已满或出现任何不可预见的情况,将安排入住一家四星级酒店。 \*如果由于重大活动或必要的维护,奥斯陆室内雪上活动场馆关闭,将不提供替代方案。



6533 1788 www.hongthai.com.sg enquiries@hongthai.com.sg #02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

